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Dramatično stanje u Nišu, bolnica na ivici kapaciteta 

Sa 350 novih slučajeva obolelih u jednom danu, Niš je treći na listi od 16 gradova koji imaju trocifreni 

broj zaraženih koronavirusom. Stanje je dramatično, na ivici smo kapaciteta, kaže prof. dr Radmilo 

Janković i upozorava na opasnost koju sa sobom nosi odlazak na svadbe i ostala veselja. 

Zamenik direktora Univerzitetskog Kliničkog centra u Nišu, prof. dr Radmilo Janković je već duže vreme 

upozoravao da će doći do ovog, a po svemu sudeći i goreg stanja sa koronavirusom. 

"U državi u kojoj imate veliki deo stanovništva koji se vraća 10 koraka unazad kada mu crna mačka preće 

put, a posle bez bilo kakvih problema ide na večernju službu u crkvu, to je bilo za očekivati", kaže za RTS 

zamenik direktora Univerzitetskog Kliničkog centra u Nišu, prof. dr Radmilo Janković. 

Ističe da smo bili podložno tle za manipulaciju, te da je rezultat toga punjenje Odeljenja intenzivne nege, 

na kojem ima još samo dva slobodna kreveta. 

"Nažalost, jedino ako neko bude preminuo tokom narednih 24 sata ćemo imati dodatna mesta", rekao je 

profesor i ukazao na to da je i bolnica u Kruševcu na izdisaju. 

Ne raditi stvari koje dovode do gubitka ljudskih života  

Upozorio je građane na opasnost koju nosi sa sobom odlazak na svadbe. 

"Nemojte raditi stvari za koje vam kažem da su apsolutno opasne i da će dovesti do gubitka ljudskih 

života. Ne mora da vam bude zabranjeno da idete na velika slavlja, na svadbe sa 500 ljudi, jer će sa tih 



 
 

svadbi i veselja ovde na intenzivnoj nezi završiti nekoliko pacijenata. Budite odgovorni, situacija je do te 

mere alarmantna", rekao je dr Janković. 

Govoreći o opasnosti koju sa sobom nosi nova školska godina, profesor kaže da su bilo koja nova 

okupljanja i blizak kontakt rizični i istakao da studenti medicine neće moći da dolaze kod njega na 

kliničku nastavu ukoliko nisu vakcinisani. 

Smatra da sada mere poput kovid propusnica neće mnogo doprineti da se situacija smiri, te da bi tome 

mogli da doprinesu samo neki radikalni potezi poput potpunog zatvaranja. 

Spirala se pokrenula, kaže, još pre dve-tri nedelje. 

"Odgovorni ljudi predviđaju stvari i organizuju se. Mi se jesmo organizovali, na ivici smo kapaciteta. 

Pozvali smo u pomoć kolege iz Niške banje, oni već imaju 50 pacijenata po jutrošnjem izveštaju, 

verovatno će njihovi kapaciteti već za dan, dva biti puni, a mi smo za to vreme uspeli da napravimo 15-ak 

mesta ovde ali bojim se da nam to neće biti dovoljno", kaže dr Janković i dodaje da će veliki deo 

Kliničkog centra ponovo biti u kovid sistemu. 

Ističe da smo sa 32 odsto pozitivnih na veoma lošem putu, te da je broj zaraženih mnogo veći od onog u 

zvaničnim podacima jer se, kako kaže, mnogi ne testiraju. 

 

 

Kon za RTS: Kovid propusnice ili restriktivne mere, nemamo više šta da predložimo 

Epidemiolog i član Kriznog štaba dr Predrag Kon kaže za RTS da su pre 17 dana imali sastanak Kriznog 

štaba. Jedno vreme je govorio, ističe, da očekuje sastanak i da je shvatio da sastanka nema. Prema 

njegovim rečima, ako su kovid propusnice protivustavne onda se to jasno kaže. "Onda na to odgovara 



 
 

Krizni štab i kaže se restriktivne mere. Ako ne može, molim nekoga da nas opozove, jer mi više nemamo 

šta da predložimo", istakao je dr Kon. 

Predrag Kon je, gostujući u Beogradskoj hronici, rekao da su pre 17 dana imali sastanak i da je izašao sa 

tog sastanka ubeđen da su se nešto ozbiljno dogovorili. 

"Prošlo je 17 dana, jedno vreme sam govorio da očekujem sastanak i shvatio sam da sastanka nema. 

Neka opstrukcija postoji. Tvrdim da to nije u Kriznom štabu. A posebno što imam utisak da se medicinski 

deo koristi kao moneta za potkusurivanje. Mi o nekim vrstama kovid propusnica govorimo od maja", 

naglasio je dr Kon. 

Odgovara im se, dodaje, da su kovid propusnice protivustavne. 

"Mi stojimo čvrsto kao stena iz medicinskog dela da je to jedina mera u oblasti javnog zdravlja koja može 

da spreči ovako naglo pogoršanje. Mi o tim merama govorimo od samog početka leta, da je to potrebno 

koristiti u toku leta. Jedan deo toga je korišćen za poznate festivale. Zašto to nije zaživelo, zaista ne znam 

odgovor", napominje Kon. 

Čemu medicinski deo Kriznog štaba, onda dolazi kao pitanje. 

"Ako je protivustavno onda se to jasno kaže i ne mogu te mere. Onda na to odgovara Krizni štab i moraju 

onda biti se restriktivne mere. Ako ne mogu ni restriktivne mere, molim nekoga da nas opozove, jer mi 

više nemamo šta da predložimo. Ja ovo govorim lično, jer mislim da je pozicija medicinskog dela Kriznog 

štaba doterana do ugla iz kog ne može ovako da bismo mi slavili jer nije dovoljan obuhvat, taj obuhvat 

mora da se poveća da bismo pomislili da se ponašamo ovako kao što se ponašamo", ističe dr Kon. 

"Mora se zaustaviti antivakcinalizam"  

Ignorisanje situacije koja se ne popravlja deluje frustrirajuće i na njih, navodi, koji se nalaze tamo i služe, 

smatra, za neku vrstu pokrića za sve to što se zaista i ne radi. 

"Zašto je to tako, to će neko drugi morati da odgovara", kaže dr Kon. 

Dodaje da je rešenje u vakcinaciji, da isto važi i za prvu i za treću dozu. 

"Najvažnije od svega je vakcinacija mladih, jer smo tu ozbiljno zakazali. Priča da antivakcinalizam postoji 

svuda u svetu pada u vodu, jer to nije tako. Niz zemalja koje su bile iza nas sada imaju vakcinisanost od 

80 odsto. Tamo se vakcinišu i mladi. To pokazuje da je kod nas duboko prisutna ideja da nama vakcina 

ne treba, a to povećava broj zaraženih i dolazi do proboja imuniteta i kod vakcinisanih. I dok se pate 

zdravstveni radnici, neki slave, dokazujući, kako vakcina nije potrebna jer, eto, obolevaju i vakcinisani", 

naveo je dr Kon.  

Mora se, smatra, zaustaviti antivakcinalizam u Srbiji. 

"To više nije obična razmena mišljenja, ovde se utiče direktno na to da ljudi na kraju i umiru. Broj 

registrovanih umrlih je značajni manji od onih koji umiru zbog kovida. Ovde će umreti ljudi koji neće doći 



 
 

do zdravstvene službe, jer se nama pune bolnice ubrzano i dostiže nivo vanredne situacije, a povremeno 

će dolaziti do katastrofalne situacije, kada nema da se smeste, pa moraju da se voze izvan mesta gde 

dolazi do obolevanja", naveo je Kon.  

Najdrastičniji izlaz – zatvaranje svega na 10 dana  

Prema njegovim rečima, najdrastičniji izlaz iz svega ovoga je zatvaranje na deset dana svega. 

"Sprečavanje svih kontakata 10 dana ovako će da padne, to je to. Ako me pitate šta je najracionalnije su 

kovid propusnice pod hitno, obavezna vakcinacija zdravstvenih radnika pod hitno, obavezna vakcinacija 

javnih službi koje su u kontaktu sa velikim brojem pod hitno. Tu nema više pregovaranja. Ovo su 

registrovane smrti, stvarne smo imali prilike da vidimo. Samo prethodne godine je umrlo preko 10.000 

ljudi zbog kovida, sa dijagnozom ili bez nje. Mi imamo situaciju da se kockamo sa životom. Ta situacija je 

potpuno neprihvatljiva sa stanovišta javnog zdravlja. Javno zdravlje su čitave institucije sistema, one su 

dale svoje mišljenje još u maju mesecu kako se ovo rešava", napominje Kon 

Uopšte ga, kaže, ne interesuje politički aspekt, samo zdravlje ljudi. 

"Nema više vremena za premišljanje. Vakcinacija se mora ubrzati. Ako se mere ne sprovode, one se 

moraju sankcionisati. I to govori medicinski deo Kriznog štaba već mesecima. Javni prenos različitih 

događaja pokazuje nepoštovanje, ignorisanje i bojkot mera, i time smo bili zasuti celo leto. Više priče 

nema", zaključio je dr Kon. 

 

 

Brnabić: Spremno sve za propusnice, ali one nisu "magični metak" 

Premijerka Ana Brnabić izjavila je da je država spremna da uvede kovid propusnice, ali da su one samo 

način da se, pre svega mladi, vakcinišu i da propusnice nisu nikakav "magični metak" za rešavanje 

situacije sa pandemijom kovida 19. 



 
 

"Mi smo spremili sve za kovid propusnice. Ja ću razgovarati još, da vidim da li ćemo ići na to. Ali, čujem 

na različitim medijima i od raznih eksperata, različite informacije i poglede na stvari", rekla je Brnabićeva 

novinarima u Vinči na konstataciju da je pre 16 dana najavila uvođenje kovid propusnica, ali da takva 

odluka još nije doneta. 

Premijerka je istakla da kovid propusnice nisu "srebrni ili magični metak" za rešavanje situacije, već su 

način da se motivišu mladi ljudi da se vakcinišu, kako bi mogli da idu u klubove, kafiće, restorane. 

"Jedini odgovor na sve ovo je vakcinacija. Ponovo pričamo o merama, propusnicama, svemu što nije 

ključno u rešavanju pandemije. Ključne su vakcine, prva i treća doza", rekla je Brnabićeva. 

Premijerka je navela i da je u Srbiji vakcinisano 53,4 odsto punoletnih građana, ali da je u uzrastu od 18 

do 30 godina vakcinisano 21,4 odsto, što je, kaže, poražavajuće, jer je to stvar građanske solidarnosti i 

zaštite onih koji iz različitih razloga ne mogu da se vakcinišu. 

Dodala je i da smo, nažalost, svedoci toga da i mladi umiru, jer su nevakcinisani. 

"Pre dva dana preminuo je mladić star 24 godine, bez drugih oboljenja, nije bio vakcinisan. I žena koja je 

imala 31 godinu, majka dvoje dece, bez pridruženih bolesti i bez vakcine. To su sve životi koji su mogli da 

se spasu", rekla je Brnabić. 

Ona je ponovila da država ne može da uvede obaveznu vakcinaciju, već moramo da se oslonimo na 

sopstvenu svest da je važno da se zaštitimo. 

Dodaje da je država svoj deo posla uradila, među prvima nabavila vakcine, četiri različita proizvođača, a 

uskoro stiže i peta, "Moderna", ali i ponovila da ima nešto i do individualne odgovornosti. 

"Nigde nije zapelo, razmišljamo o tome [kovid propusnicama]", rekla je Brnabićeva, koja je danas obišla 

novu sanitarnu deponiju, elektranu i reciklažno postrojenje za građevinski otpad u gradskoj deponiji 

Vinča. 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Kragujevac, prva studija o delta soju u Srbiji pokazala da tri puta češće obolevaju nevakcinisani 

Dom zdravlja u Kragujevcu objavio je rezultate istraživanja sprovođenog od jula, od kada je dominantan 

delta soj koronavirusa, koje je pokazalo da se i vakcinisani razbolevaju, ali tri puta manje od 

nevakcinisanih. 

Profesor Dejan Baskić sa kragujevačkog Medicinskog fakulteta je zajedno sa Domom zdravlja od 1. jula 

ispitivo delta soj koronavirusa koji je trenutno prisutan i u Srbiji, kod 75.000 vakcinisanih i 45.000 

nevakcinisanih Kragujevčana. 

Istraživanje koje je završeno ovih dana odnosi se na delta soj, drugačiju varijantu virusa u odnosu na onu 

kakva je bila kada su pravljene vakcine. 

Potvrđeno je da se i vakcinisani razbolevaju, ali nevakcinisani tri puta više.  

Prema istraživanju, i dalje se kao najuspešnija vakcina pokazuje Fajzerova, kaže doktor Dejan Baskić.  

Najviše obolelih je među onima koji su primili kinesku vakcinu, koju je u Srbiji primilo  najviše građana.  U 

Kragujevcu se, od svih vakcinisanih, 75 odsto odlučilo za Sinofarmovu vakcinu. To znači da je, kada se 

pogleda odnos u procentima, svaka vakcina imala istu efikasnost i sličan broj obolelih. 

Do najbitnije razlike dolazi se u delu istraživanja koji se odnosi na hospitalizovane. 

Na bolničkom lečenju je bilo 75,2 odsto nevakcinisanih, a 24,8 odsto vakcinisanih. Razlika je veća kada je 

reč o intenzivoj nezi i pacijentima na respiratoru - gde imamo 5 odsto vakcinisanih pacijenta u odnosu na 

95 odsto nevakcinisanih. 



 
 

Inače, u Domu zdravlja Kragujevac od januara do aprila ove godine sprovedeno je i istraživanje o kovidu 

19, kojim je obuhvaćeno 28.630 vakcinisanih i više od 100.000 nevakcinisanih građana, koje je pokazalo 

veliku razliku u kliničkoj slici između vakcinisanih i nevakcinisanih.    

 

 

CRNI UTORAK KAO NIJEDAN DO SAD U poslednjih 24 sata je zaraženo skoro 8.500 ljudi, a samo 

nedelju dana ranije brojke su SLUTILE DA ĆE BITI BOLJE 

Nikada veći broj zaraženih korona virusom nije zabeležen u našoj zemlji. Taman kada smo mislili da 

brojke padaju i da se ovaj talas polako smiruje, danas je oboren crni rekord. 

U Srbiji je danas 8.467 ljudi dobilo pozitivan nalaz što je više nego u najgorim decembarskim danima. 

Ako uporedimo ovu brojku sa onom od pre nedelju dana, odnosno prošlog utorka, kada je bilo zaraženo 

7.232 osobe, prostom računicom dolazimo do toga da je za samo nedelju dana broj zaraženih na 

dnevnom nivou skočio za 1.235. 

U međuvremenu je broj zaraženih varirao i kretao se oko 6.000, da bi u nedelju, dakle pre samo dva 

dana bio 5.389, dakle više od 3.000 manje nego danas. 

Najkritičnija situacija je u glavnom gradu gde je danas registrovano čak 2.085 novih slučajeva. Pored 

Beograda u još 16 gradova zabeležene su trocifrene korona brojke. 

To su: Novi Sad sa 519 pozitivnih, Niš sa 343, Kragujevac sa 245, Kraljevo sa 172, Leskovac sa 167, Čačak 

sa 155, Užice 149, Šabac 149, Pančevo 142, Valjevo sa 139, Novi Pazar 129, Kruševac 188, Smederevo 

116, Pirot 110, Vranje 107 i Subotica 105. 



 
 

 

 

"OD POSLEDICA KORONE JE UMRO MLADIĆ (26)" Gojković saopštio tužne vesti iz novosadske bolnice: 

Niko ne može da pobegne od virusa 

Da je epidemiološka situacija u Srbiji veoma teška, da svako može postati žrtva i da je krajnje vreme da 

se vakcinišu svi oni koji to do sada nisu učinili, pokazuju i podaci o smrti mlade porodilje (23) iz Pirota, 

smrti koja je potresla Srbiju, ali i činjenica da je izgubljen još jedan mladi život - u kovid bolnici na 

Mišeluku u Novom Sadu od posledica korona virusa preminuo je mladić (26). 

Pokrajinski sekretar za zdravstvo Zoran Gojković rekao je da mladić nije bio vakcinisan i dodao da je 

bolnica skoro popunjena i da su juče imali najteži dan od otvaranja kada su za 24 sata primili 60 

pacijenata, piše Euronews. 

- Na žalost nama su na respiratoru ljudi koji imaju 30 godina. Juče je u bolnici na Mišeluku umro mladić 

koji ima 26 godina. Niko ne može da pobegne od virusa. U pandemiji ćemo se svi zaraziti viriusom, ali ne 

znači da čemo oboleti. Ukoliko ste vakcinisani vaš imuni odgovor u kontaktu sa virusom će mnogo bolje 

odreagovati - naveo je on. 

Novosadska kovid bolnica počela je sa radom 3. septembra i za tri nedelje primila je 356 pacijenata, od 

kojih je 26 do četvrtka bilo na mehaničkoj ventilaciji. Upravnik Kovid bolnice prof. dr Velibor Čabarkapa 

upozorio je nedavno da se bolnica brzo puni i to uglavnom pacijentima koji nisu vakcinisani. 

- Situacija je zabrinjavajuća i zaista ne znam šta još doktori treba da urade da bi se narod vakcinisao - 

istakao je on za "Blic" i dodao: 

- Ono što smo primetili jeste da se u odnosu na prethodne talase naleta epidemije promenila starosna 

dob pacijenata. Trenutno najveći broj pacijenata koji leže kod nas u bolnici ima između 40 i 60 godina. 



 
 

Ovde imamo pacijente sa srednje teškom kliničkom slikom i umereno teškom slikom i njihov broj nam 

svaki dan raste. Među pacijentima, njih 90 odsto su oni koji nisu vakcinisani ili su nepotpuno vakcinisani 

odnosno nisu primili obe doze vakcine. Imamo i pacijente uzrasta od 20 do 30 godina, kao i starije, ali 

preovlađuje ta neka srednja grupa, odnosno pacijenti srednje životne dobi što nije bio slučaj u prošlom 

talasu recimo kada su mahom od korone oboljevali stariji i hronični bolesnici. 

U bolnici pet beba 

Da je sve više bolesne dece potvrdila je danas dr Olivera Ostojić, načelnica Dečije klinike u KBC "Dr 

Dragiša Mišović". Na lečenju u toj ustanovi je 25-oro dece, na odeljenju se nalazi pet bebe uzrasta do 

mesec dana, kao i tinejdžeri koji su dominantni pacijenti. 

- Imamo par pacijenata sa vrlo ozbiljnim upalama pluća, to su gojazna deca i deca sa pridodatim 

bolestima - rekla je doktorka Ostojić za RTS. 

Najviše zaraženih od početka epidemije 

Podsetimo, u poslednja 24 sata u Srbiji je na korona virus testirano 26.292 osoba, od kojih je pozitivno 

8.467 dok je, nažalost, 45 osoba preminulo. Na respiratorima je 251 pacijenata. 

Ovo je ubedljivo najveći broj zaraženih od početka epidemije. Oboren je neslavni rekord od 1. decembra 

2020. godine kada je u jednom danu prebrojano 7.999 pozitivnih kovid testova. 

 

 

Svaka jedanaesta odrasla osoba u Srbiji ima koronarnu bolest srca, najčešće žene 

Ustanovljen od strane Svetske federacije za srce, Svetski dan srca obeležava se više od 20 godina unazad 

i upozorava ljude širom sveta da su kardiovaskularne bolesti (KVB), uključujući srčane bolesti i moždani 

udar, vodeći uzrok smrti, koji oduzima više od 18 miliona života svake godine. 



 
 

Osnovni smisao i svrha obeležavanja je da se podstaknu aktivnosti na kontroli faktora rizika, poput 

upotrebe duvana, nezdrave ishrane i fizičke neaktivnosti, čime bi se moglo izbeći najmanje 80 odsto 

prevremenih smrti od ovih bolesti. I ove godine, pridružujemo se međunarodnoj kampanji za zdravlje 

srca, pod sloganom „Poveži se srcem“. 

Danas u svetu živi 520 miliona ljudi sa kardiovaskularnim bolestima. 

Poslednje istraživanje zdravlja stanovništva Srbije, iz 2019. godine, pokazalo je da svaka treća odrasla 

osoba ima povišen krvni pritisak, a svaka jedanaesta koronarnu bolest srca ili anginu pektoris. 

Ove bolesti su više zastupljene kod žena, dok se kod muškaraca češće javljaju infarkt miokarda i moždani 

udar. 

Među stanovnicima Beograda, najčešće kardiovaskularne bolesti su bolesti krvnih sudova mozga, 

ishemijske i druge bolesti srca. 

Tokom 2020. godine, bile su na četvrtom mestu po učestalosti poseta lekaru u primarnoj zdravstvenoj 

zaštiti i drugi u rangu razloga bolničkog lečenja. Udeo bolesti sistema krvotoka u ukupnoj smrtnosti 

Beograđana veoma je visok i iznosi  44,6 odsto, saopštio je Gradski zavod za javno zdravlje. 

Ljudi sa bolestima srca i krvnih sudova bili su posebno pogođeni u godini kada se svet suočio sa pojavom 

i širenjem kovida-19. Veoma brzo je utvrđeno da oni imaju veći rizik da razviju teške forme ove virusne 

infekcije. 

Kako bi se što sigurnije zaštitili od zaraze, izbegavali su da odlaze na rutinske, kontrolne preglede, a u 

nekim periodima to nije ni bilo moguće, zbog ograničenja kretanja i potpune preorijentacije 

zdravstvenog sistema na borbu protiv kovida-19. Takođe su se, iz istog razloga, izolovali od prijatelja i 

porodice. 

Zbog toga je cilj ovogodišnjeg obeležavanja Dana srca na globalnom nivou da se istakne potreba za 

različitim i inovativnim načinima da se ljudi povežu, odnosno da se iskoristi moć digitalnog povezivanja 

za poboljšanje svesti, prevenciju i upravljanje kardiovaskularnim bolestima. 

Kada znamo da polovina svetske populacije nema pristup internetu i da su nove tehnologije slabo 

dostupne u područjima i zajednicama sa nižim resursima, digitalno povezivanje predstavlja poseban 

izazov. 

Uprkos tome, tokom ove kampanje apeluje se da svi upotrebimo naše znanje, saosećanje i uticaj kako bi 

bili sigurni da mi, naši najbliži i zajednice čiji smo deo imamo najbolje šanse za zdrav život. Otuda jedna 

od poruka glasi: „Koristi  srce za povezivanje“. 

Ovogodišnja kampanja delije u tri osnovna pravca: 

Pravednost 



 
 

Isključenost i izolovanost povećavaju rizik od srčanih oboljenja i moždanog udara, zbog nedostaka 

pristupa prevenciji, lečenju i kontroli kardiovaskularnih bolesti. Povežimo svako srce! 

Prevencija 

Pazite na svoje srce zdravom ishranom, odbijajući duvan i vežbajući. Digitalni alati, poput aplikacija za 

mobilni telefon i nosivi uređaji zaista vam mogu pomoći da se motivišete i ostanete na dobrom putu ka 

zdravlju. Povežite se sa svojim srcem! 

Zajednica 

Zbog povećane ranjivosti na teže oblike kovida-19, populaciji obolelih od kardiovaskularnih bolesti u 

prethodnoj godini jrečeno je da je posebno ugrožena i preporučeno je da se izoluje. Pomozimo im da 

pronađu način da se povežu sa zdravim izborima za svoje srce! 

 

Nova vozila za bolnice i domove zdravlja u Vojvodini 

Predsednik Pokrajinske vlade Igor Mirović danas je u Novom Sadu predstavnicima zdravstvenih ustanova 

u Vojvodini uručio ključeve 32 nova sanitetska, dijalizna i putnička vozila za patronažu, sa pratećom 

medicinskom opremom, čiju nabavku je sa 100 miliona dinara finansirala Pokrajinska vlada. 

Sanitetska vozila dobile su opšte bolnice u Zrenjaninu i Vrbasu i domovi zdravlja u Kanjiži, Adi, Novom 

Bečeju, Srbobranu, Apatinu, Malom Iđošu, Sremskoj Mitrovici, Sečnju, Kovinu i Pećincima. 

Vozila za prevoz pacijenata na dijalizu dobili su domovi zdravlja u Čoki, Bačkoj Topoli, Vrbasu, Beočinu, 

Titelu, Plandištu i Alibunaru, dok su putnička vozila obezbeđena za domove zdravlja u Šidu, Apatinu, 

Somboru, Odžacima, Kovinu, Novom Bečeju, Rumi, Novom Kneževcu, Žitištu, Alibunaru, Beloj Crkvi, Irigu 

i Opovu. 



 
 

„Danas će 32 nova vozila krenuti put domova zdravlja i bolnica širom Vojvodine i omogućiti, pored 

lakšeg transporta pacijenata, brži i efikasniji rad i veću sigurnost svima koji pružaju pomoć onima kojima 

je potrebna”, rekao je Mirović. 

Pokrajinska vlada je, prema Mirovićevim rečima, od 2016. godine obezbedila više od 90 novih vozila za 

zdravstveni sistem Vojvodine, čime je, uz druga značajna ulaganja veća od 12 milijardi dinara, znatno 

unapredila zdravstveni sistem. 

Mirović je podsetio da su u toku radovi na izgradnji blokova B i C Kliničkog centra Vojvodine u Novom 

Sadu, kao i na rekonstrukciji bolnice u Kikindi. 

„Zajedno sa državom nastavićemo da radimo na unapređenju našeg zdravstvenog sistema i na 

rekonstrukciji drugih bolnica koje su prioritetne – u Subotici i Somboru“, izjavio je Mirović. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



 
 

 
 

СВЕТСКИ ДАН СРЦА 
29. септембар 2021. године 

 

 

Светски дан срца обележавамо 29. септембра 2021. године. И ове године Светски дан 

срца има за циљ да истакне важност глобалног покрета у превенцији болести срца и 

крвних судова. 

 

 
 

Обавештавамо Вас да су тим поводом у организацији Службе за поливалентну патронажу 

Дома здравља „Вождовац“ планиране следеће активности: 

 

 

ЦЕНТРАЛНИ ОБЈЕКАТ ДОМА ЗДРАВЉА 

 

 

29.09.2021. године од 7
30

  до 10
00

 часова, „Кутак здравља“, Устаничка 16 (улаз из 

Колубарске улице): 

 

 Контрола крвног притиска 

 Контрола нивоа шећера у крви 

 БМИ 

 Савети за унапређење здравља 

 Процена фактора ризика за настанак ХНО 
 


